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Notulen van de Bijzondere Ledenvergadering gehouden op 12 februari 2011 in de Stolp te Apeldoorn. 
  
Aanwezige Bestuursleden, Commissieleden, Ereleden en Adviseurs. 
Douwe van der Zee, Ton van Berkel, Tineke Masmeijer, Roland Klarenbeek, Herman Janssen, Hans van 
der Aa, Wim van der Stelt, Peter Groeneveld, Joke van Heteren, Hans Redegeld en Roel Groenhuisen. 
 
Aanwezige verenigingen. 
Aalsmeer, Appelscha, Drachten, Duinholers, Geldrop, Heerhugowaard, Hole Ridders, Houtduif, 
Leeuwarden, Maatveld, Meppel, Oirschot, Putters, Trekvogels, Twente, Valkhof, Venray, en Zoetermeer. 
 
Afwezige verenigingen en hoofdbestuursleden met kennisgeving. 
Medemblik, Vostho, Vrije Slag, WIK en Mirjam Preusterink. 
 
Afwezige verenigingen zonder kennisgeving.  
Amigo, Duno, Eindhoven, Holedrivers, De Lubert, Rotonde, Sjtikske, Zicht-Nirve. 
 
1. Opening 
 Voorzitter heet iedereen van harte welkom op deze buitengewone ledenvergadering. Hij hoopt een 
afronding te kunnen maken van de vorig jaar ingezette herstructurering van de NMB. Vandaag het 
nieuwe wedstrijdreglement. Hij stelt voor om iedereen in 2 ronden de gelegenheid te geven om hun 
mening te geven en het bestuur na elke ronde hun mening kan vormen over de gegeven commentaren. 
Na deze 2 ronden zal het betreffende artikel in stemming worden gebracht. Voorzitter spreekt de wens 
uit dat democratisch genomen beslissingen door iedereen zullen worden gerespecteerd en uitgevoerd 
zonder daaraan gevolgen te verbinden. Alleen op deze manier kunnen we invulling geven aan het 
opbouwen van de minigolfsport en hij wenst iedereen een vruchtbare vergadering toe. Hij gaat over op 
de behandeling van het concept en stelt voor om dit per pagina aan de orde te stellen. 
 
2. Wedstrijdreglement NMB 
Algemene bepalingen: 
Pagina 1: 
2.d.: P.J. Middag vraagt of de overgang naar senioren onomkeerbaar is of dat men na 1 jaar terug kan 
naar de Algemene klasse. Dit is niet het geval. J. Vlasveld oppert het idee om een senioren plus groep in 
te stellen. Dit zou volgens P. Groeneveld dan 62+ moeten zijn zoals omschreven in de reglementen van 
de WMF. Besloten wordt dit na te gaan en er wordt in de ALV van mei op teruggekomen. Ook zal 
nagekeken worden wat de WMF voorschrijft over de categorie-indeling. Verder zal het nieuwe 
wedstrijdreglement worden doorgelopen op indeling in A- en B – sporter. 
3.: P.J. Middag stelt vraag over clubkleding om deze definitie zo ruim mogelijk te houden. Belangrijk is 
om aan de kleding te zien bij welke vereniging men hoort zonder dat dit een ratje toe wordt. Individuele 
leden hebben deze verplichting (nog) niet. In het nog aan te nemen huishoudelijk reglement voor 
individuele leden zal dit worden meegenomen. 
5.: Aanvullen met het aantal ronden en de eindtijd van het kampioenschap. Aldus wordt besloten. Dit 
zal in het hele wedstrijdreglement worden nagekeken en aangepast. 
Pagina 2: 
9.: P.J. Middag stelt vraag over de plaatsbepaling bij de combi; hier geldt dat het verschil van kort en 
lang bij elkaar wordt opgeteld en dat het kleinste verschil de hoogste positie inneemt. 
10.: P.J. Middag vraagt of er gemarkeerd moet worden als er gestopt wordt voor onweer. Na enige 
discussie wordt besloten om dit punt niet aan te passen. 
11.: R. Verveer vraagt wat wordt bedoeld met redelijk tijdstip. Hierbij moet onderscheid worden 
gemaakt met toernooien en kampioenschappen. De eindtijd zal worden geregeld in punt 5 van de 
algemene bepalingen v.w.b. de kampioenschappen en de toernooien regelen in de uitnodigingen. 
14.: Na enige discussie wordt besloten om kampioenschappen aan te passen in: “kampioenschap, 
wedstrijd of toernooi”. Wordt door het hele reglement nagekeken en aangepast. 
Tot slot wordt bij de Algemene Bepalingen nog gevraagd wat te doen met de streepspeler met een 
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eventuele barrage bij teamwedstrijden. Deze speelt en telt mee. 
Topsportreglement 
 
Pagina 3: 
Secretaris meldt dat de opsomming van kampioenschappen aangevuld moet worden met een punt f: 
“uitzending naar interland België – Nederland”. 
A: 
1.d.: R. Groenhuisen vraagt waarom er maar 6 en geen 10 teams mogen deelnemen. Antwoord is dat 
voor een klein land als Nederland de topklasse uit niet meer dan 6 teams moet bestaan want als er met 
10 teams wordt gespeeld de topklasse minder sterk is en ook minder aantrekkelijk is. Met name Zweden 
en Duitsland hebben ook maar 6 teams in de topklasse en dat moet voor Nederland meer dan 
voldoende zijn. Eventueel kan het aantal teams als het niveau nog te laag is naar beneden worden 
bijgesteld. Dat zal de toekomst wel uitwijzen. Na enige discussie over de teamsamenstelling die hier niet 
wordt weergegeven wordt het voorstel om vanaf 2013 met 6 teams de LHK te vormen met ruime 
meerderheid aangenomen. 
2.a.: P.J. Middag vraagt dat als de kampioen van de LHK niet naar de EC gaat wie er dan mag gaan. De 
WMF schrijft voor dat alleen de kampioen naar de EC mag. Na enige discussie wordt besloten om het 
punt niet aan te passen. 
2.b.: P.J. Middag stelt vraag over promotie en degradatieregeling. Niet duidelijk is volgens hem wie er nu 
gerechtigd zijn om promotie en degradatiewedstrijden moet spelen. Na enige discussie blijkt dat het 
artikel duidelijk aangeeft hoe te handelen en wordt de discussie hierover gesloten. Het punt wordt 
aangevuld na baansystemen met “op neutraal terrein”. 
2.c.: wordt na een opmerking van P. Groeneveld aangepast omdat daaropvolgende niet erg duidelijk 
aangeeft wat er wordt bedoeld. De tekst luidt dan als volgt: 
Om in aanmerking te komen voor de LHK moeten de teams zich aan het einde van het lopende seizoen 
doch uiterlijk 1 oktober van dat jaar aanmelden voor deelname aan de LHK voor het volgende seizoen. 
Dus voor 2013 uiterlijk 1 oktober 2012. 
 
3.a.: W. Hulscher vraagt waarom het aantal competitieleden niet wordt vrijgegeven om deel te nemen 
aan de LHK. Er ontstaat een discussie over wat er door de WMF staat voorgeschreven en de regels die 
wij als NMB hanteren. In principe is het onjuist dat competitieleden tot de LHK worden toegelaten, 
volgens de regels van de WMF. Alleen stamleden mogen deelnemen aan deze competitie en de daaruit 
voortvloeiende EC. Er mag alleen één gastspeler worden toegelaten. Wij hebben dit geïnterpreteerd als 
zijnde een competitielid en hebben voor alle verenigingen dit beperkt tot 1 competitielid. 
Het artikel 3a wordt niet aangepast. 
N.a.v. opmerkingen over de discriminatie van dames in één team zal worden uitgezocht of dit voorstel 
voldoet aan de gestelde normen t.a.v. discriminatie op grond van sekse. Hier zal in een later stadium op 
worden teruggekomen. 
P.J. Middag vraagt of de termijn zoals genoemd in 3d 1 maart dan wel 1 februari moet zijn.  
3d blijft 1 februari. 
3.e.: P.J. Middag vraagt of een speler uit het district één of tweemaal mag invallen in een LHK team. Dat 
mag. 
4.h.: P.J. Middag vraagt als een wisselspeler invalt of deze dan een proefslag mag maken. Het antwoord 
is nee, want hij heeft als het goed is ook van tevoren getraind. 
5.b.: J. Vlasveld vraagt en stelt dat het onvoordelig is als een speler te laat komt en besluit om in de 
ronde te gaan meedoen hij dus voor elke baan die hij niet gespeeld heeft een 7 krijgt, terwijl als hij in de 
volgende ronde invalt hij eenmaal de hoogste score + 5 slagen krijgt. Dit is de keuze van de man zelf. 
Voorzitter vraagt van welke deelnemer? Hierop wordt ter verduidelijking de tekst aangepast na hoogste 
score met: “van alle deelnemers in de ronde”. 
7.a.: P.J. Middag is van mening dat het niet opkomen van een team wel wordt bestraft maar niet 
duidelijk is verwoord in het reglement. Secretaris zal dit aanpassen zodat dit duidelijk wordt. 
7.b.: P.J. Middag zegt dat wil je competitievervalsing voorkomen dit punt aangepast moet worden en 
wel zodanig dat terugtrekking na de voorlaatste wedstrijd in de competitie niet is toegestaan. Gebeurt 
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dit toch dan wordt de stand in de competitie niet aangepast en blijven de gespeelde wedstrijden van het 
teruggetrokken team staan. 
7.d.: Dit punt wordt aangepast. “Kan” wordt veranderd in “wordt opgelegd”. 
B: 
1.a.: De verplichting om deel te nemen wordt aangepast zoals in de LHK staat beschreven. Verplicht 
wordt “gerechtigd”. 
C: 
1.c.: R. Groenhuisen stelt voor om het NK Combi samen te voegen met het NK Matchplay. Dit zal gaan 
gebeuren indien dit mogelijk is. Na enige discussie wordt besloten om één baan te veranderen in 
combibaan. 
E: 
Algemeen 2e alinea: op dit moment zijn de functies van Topsportcoördinator en bondscoach 
gecombineerd. R. Groenhuisen vindt dit niet wenselijk. R. Klarenbeek geeft aan dat dit binnen het 
hoofdbestuur aanstaande dinsdag wordt besproken en dat hij een nieuwe bondscoach bereid heeft 
gevonden om die taak over te nemen. 
Er ontstaat een discussie over eisen en voorwaarden die gesteld worden aan deelnemers en coaches 
i.v.m. het lidmaatschap van bepaalde kaders. Deze discussie wordt hier niet weergegeven. 
Het voorstel voor aanpassing van de uitzending naar internationale kampioenschappen zoals dat in een 
aparte bijlage is voorgesteld wordt door de voorzitter ter goedkeuring voorgelegd. Hij geeft daarbij het 
advies aan de vergadering om dit voorstel aan te nemen en in de najaarsvergadering te evalueren hoe 
dit voorstel heeft gefunctioneerd. 
Het voorstel wordt zonder verdere discussie aangenomen. Voorzitter schorst de vergadering voor een 
rook – en plaspauze. 
 
 
Reglement wedstrijdsport. 
Aanvulling punt f wordt geschrapt (valt onder topsport). 
A: geen opmerkingen 
B: 
1.a.: P. Groeneveld: Vilt valt onder afdeling 1 evenals MOS wat hier ook niet wordt genoemd. 
Na enige discussie over de afdelingskampioenschappen en de combi wordt op voorstel van de voorzitter 
besloten punt B zo te laten staan en in de najaarsvergadering met een nieuw voorstel te komen om de 3 
kampioenschappen in een andere vorm te gieten waarbij er wel 3 kampioenschappen zijn, maar minder 
dagen benodigd zijn. 
C: 
1.d.: aantal ronden per afdeling en district zullen worden vermeld. 
4.e.: P.J. Middag vraagt wanneer tijdig is in deze zin. Besloten wordt om het artikel aan te passen met 
uiterlijk één week voor aanvang van de 2e helft van de competitie. 
6.c.: Tussenvoegen na hoogste score: “van alle deelnemende teamspelers”. 
6.f.: H.Kollen stelt voor om de termijn te verkorten naar 24 uur. Bondsbureau adviseert om dit niet te 
doen, daar er nog verenigingen zijn die niet via e-mail werken. 
8.a en b.: R. Klarenbeek merkt op dat het aantal strafslagen onjuist staat vermeld. Artikelen worden 
aangepast in het reglement. 
D: 
3.d.: Tussenvoegen na zijn: “er maximaal”. 
E: 
d.3.: Situatie is onjuist verwoord aan de huidige praktijk. Besloten wordt om het oude reglement hierin 
te verwerken. 
d.4.: wordt geschrapt. 
Noot secretaris: 
f.: om te voorkomen dat er geen uitslag wordt gepubliceerd dient de toernooiverklaring met uitslag naar 
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het bondsbureau te worden gezonden. Na toernooiverklaring invoegen “met einduitslag”. 
  
3. Begroting 2011 
Er zijn geen opmerkingen en de begroting wordt goedgekeurd. 
 
4. Mededelingen 
Er zijn geen mededelingen. 
 
5. Rondvraag 
W. Hulscher vraagt of al bekend is waar de NK’s lang en matchplay worden gespeeld? R. Klarenbeek 
antwoord dat de districten dit moeten bepalen en dat hij daarop nog geen antwoord heeft gehad. Hij zal 
hier z.s.m. achteraan gaan. Zodra dit bekend is zal hij dit publiceren op de website. 
 
6. Sluiting 
Voorzitter sluit om 13.00 uur de vergadering en dankt iedereen voor zijn aanwezigheid. Hij hoopt dat 
het nieuwe wedstrijdreglement snel beschikbaar is en wenst allen veel succes in de competitie en graag 
tot de volgende ALV in mei. 
 
 
Ton van Berkel, secretaris. 
 
 
 
Actiepunten: 
1. 62+ groep nagaan en terugkoppelen in mei 2011 
2. Controle op A- en B-sporter 
3. Kleding individuele leden 
4. Onderzoek naar discriminatie op grond van sekse 
5. Voorstel voor najaarsvergadering om combi en afd. 1 en 2 kampioenschappen samen te voegen 
6. Uitzoeken locatie NK’s afd. 1 en matchplay 


